

Title (en)

Fitting for a corner cupboard, in particular a kitchen corner cupboard

Title (de)

Beschlag für einen Eckschrank, insbesondere Kücheneckschrank

Title (fr)

Dispositif pour un meuble d'angle, en particulier un meuble d'angle de cuisine

Publication

**EP 1817979 A1 20070815 (DE)**

Application

**EP 06024511 A 20061127**

Priority

DE 102006007701 A 20060213

Abstract (en)

A line of kitchen cabinets has a corner cupboard with turntable shelves mounted on a vertical (19) spindle (16). The turntable shelves are circular in planform with a right-angled cutout segment. The circular turntable shelf is attached to the spindle (16) by the root (27) of a right-angled bracket. The bracket tips bear lap-joint extensions (32) that are clamped to the bracket as required to fit the respective shelf diameter.

Abstract (de)

Bei einem Beschlag für einen Eckschrank insbesondere Kücheneckschrank, mit einer eine Drehachslinie (19) definierenden Säule (16), mit einer oberen und einer unteren Trageinheit (24, 25), die an der Säule (16) befestigbar oder befestigt sind und an ihrem mit Abstand zur Drehachslinie (19) gelegenen freien Ende eine Lagerstelle (28) zur schwenkbaren Lagerung eines Befestigungselementes (45) aufweisen, das andernfalls mit einem Türflügel (15a, 15b) einer Tür (15) verbindbar ist, ist jeder Trageinheit (24, 25) wenigstens ein Verlängerungsstück (32a, 32b) zugeordnet ist, über das die betreffende Lagerstelle (28) von der Drehachslinie (19) weg nach außen verlagerbar ist.

IPC 8 full level

**A47B 49/00** (2006.01); **A47B 81/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 49/006** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] DE 202004008207 U1 20050929 - KESSEBOEHMER KG [DE]
- [AD] EP 0317737 A2 19890531 - HETTICH HETAL WERKE [DE]

Cited by

CN106820663A

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

**EP 1817979 A1 20070815**; **EP 1817979 B1 20090812**; AT E439063 T1 20090815; DE 502006004500 D1 20090924

DOCDB simple family (application)

**EP 06024511 A 20061127**; AT 06024511 T 20061127; DE 502006004500 T 20061127